



စေတနာ့ဝန်ထမ်းလျှောက်လွှာ

လျှောက်ထားသူ အချက်အလက်များ			
အမည်နောက်ဆုံးစာလုံး -		ပထမအမည်-	
အိမ်လိပ်စာ -		ဦးစားပေး ဖုန်းနံပါတ် - ()	
မြို့ -		ပြည်နယ် -	စာပို့သင်္ကေတ APS ကုဒ်-
အီးမေးလ် (လိုအပ်သည်)-		လူမှုဖူလုံရေး နံပါတ် (ထည့်လိုလျှင်) -	မွေးနေ့ - (လ/ရက်/နှစ်)
သင်ဘယ်နေရာမှာ စေတနာ့ဝန်ထမ်းခြင်းကို စိတ်ဝင်စားပါသလဲ? (ကျောင်း/တည်နေရာ)			
သင်သည် သီးသန့်အစီအစဉ်တစ်ခုအတွက် စေတနာ့ဝန်ထမ်းရန် လျှောက်ထားခြင်း ဖြစ်ပါသလား? ဖြစ်လျှင် ကျေးဇူးပြု၍ ထိုအစီအစဉ်ကို မှတ်ထားပေးပါ			

စေတနာ့ဝန်ထမ်း၏ ပေါက်ကြားမှုမရှိစေရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက် /လက်ခံနားလည်မှု

Denver အစိုးရကျောင်းနှင့် ပတ်သက်ဆက်နွယ်မှု ရှိနေသောအချိန်နှင့် နောက်ပိုင်းတွင် Denver အစိုးရကျောင်းအား ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသော စေတနာ့ဝန်ထမ်းများ၊ အလုပ်သင်များ၊ အခြားသောတာဝန် ပေးအပ်ခြင်းခံရသူများအနေဖြင့် ကန့်သတ်ထားသည်မဟုတ်သော Denver အစိုးရကျောင်း၏ ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသားဖိုင်များ အပါအဝင် ("အပေါက်ကြားမခံသော အချက်အလက်များ") အားပေါက်ကြားမှု မရှိစေရေး ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ရမှာဖြစ်ပြီး မိမိတစ်ဦးချင်းစီ သို့မဟုတ် စေတနာ့ဝန်ထမ်းလုပ်ငန်းများနှင့် ဆက်နွယ်၍ ၎င်းအချက်အလက်တစ်ခုခုအား ဝင်ရောက်ချိတ်ဆက်ခြင်းကို ရှောင်ရှားရမည်ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်သည် အပေါက်ကြားမခံသော အချက်အလက်များအား ပေါက်ကြားမှုမရှိစေရေး ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက် ရမည်ဖြစ်ကြောင်း သဘောတူလက်ခံပြီး အပေါက်ကြားမခံသော အချက်အလက်များကို ယူဆောင်ခြင်းနှင့် အလွဲသုံးစားပြုလုပ်ခြင်းကို မည်သည့်အချိန်တွင်မှ ပြုလုပ်မည်မဟုတ်ပါ။ ကျွန်ုပ်သည် အပေါက်ကြားမခံသော အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်၏ အကျိုးစီးပွားအတွက် (သို့) အခြားလုပ်ငန်းတစ်ခုခု (သို့) လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦး၏ အကျိုးစီးပွားအတွက် (သို့) Denver အစိုးရကျောင်း၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်နိုင်စေမည့် မည်သည့်နည်းလမ်းနှင့်မဆို ပြုလုပ်ခြင်းကို ရှောင်ရှားရမည်ဖြစ်သည်။ ဤသဘောတူညီချက်ကို ဖျက်သိမ်းမခံရအောင် အပေါက်ကြားမခံသော အချက်အလက်များအား ပေါက်ကြားမှုမရှိစေရေးကို တာဝန်ယူမည်ဖြစ်သည်။

ထို့ပြင် ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်းဆောင်ရွက်ချက်များ၏ စွမ်းဆောင်ရည်နှင့် ပတ်သက်သည့် Denver အစိုးရကျောင်း၏ သက်ဆိုင်ရာမူဝါဒများအား လိုက်နာရန် သဘောတူလက်ခံပါသည်။ DPS စေတနာ့ဝန်ထမ်း တစ်ယောက်ဖြစ်သည်နှင့် အညီ ကျွန်ုပ်သည် Denver အစိုးရကျောင်းများ၏ ဝန်ထမ်းမဟုတ်ကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်၏ အချိန်နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် မည်သည့်အကျိုးခံစားခွင့်ကိုမျှ လက်ခံရရှိမည် မဟုတ်ကြောင်း ထပ်မံသဘောတူပါသည်။ ကျွန်ုပ်၏ စေတနာ့ဝန်ထမ်း လျှောက်လွှာအား စစ်ဆေးဆောင်ရွက်နေစဉ်အတွင်း ကျွန်ုပ်၏အမည်နှင့် မွေးဖွားသည့်ရက်စွဲများကို Denver အစိုးရကျောင်းဝန်ထမ်းမှ မြင်တွေ့မည်ဖြစ်ကြောင်း နားလည်ပါသည်။

Denver အစိုးရကျောင်းမှ တောင်းဆိုပါက (သို့) ကျွန်ုပ်တို့၏ဝန်ဆောင်မှုအား ဖျက်သိမ်းလိုက်ပါက ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် Denver အစိုးရကျောင်း (သို့) ၎င်း၏ဝန်ထမ်း (သို့) ကျောင်းသားများမှ ပိုင်ဆိုင်သည့် အကြံဉာဏ်များ၊ ဆောင်ရွက်ချက်များ၊ လုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်ဆင့်များ၊ အသိသညာများ (သို့) အခြားသောပိုင်ဆိုင်မှုဆိုင်ရာ အချက်အလက်များနှင့် အပေါက်ကြားမခံသော အချက်အလက်များပါဝင်သည့် အချက်အလက်များ၊ ချပ်ပြားများ၊ ကွန်ပျူတာမီဒီယာဆိုင်ရာပစ္စည်းများနှင့် အခြားအရာများ ကျွန်ုပ်တို့၏ လက်ဝယ်တွင်ရှိနေပါက (သို့) ထိန်းသိမ်းထားပါက Denver အစိုးရကျောင်းသို့ ချက်ခြင်းပြန်လည် ပေးအပ်ရမည်ကို ကျွန်ုပ်တို့နားလည် သဘောတူပါသည်။

<98/98/98% D:\000 proz Migue

ရက်စွဲ	လက်မှတ်
ရက်စွဲ	အမည်ကို ပုံနှိပ်ပါ

စေတနာ့ဝန်ထမ်း နောက်ခံသမိုင်း အစီရင်ခံစာ ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့် ခွင့်ပြုခြင်း

စေတနာ့ဝန်ထမ်း နောက်ခံသမိုင်း အစီရင်ခံစာနှင့် ပတ်သက်၍ ဖွင့်လှစ်ခြင်း

Denver အစိုးရကျောင်းများသည် Verified Volunteers, 113 South College Avenue, Fort Collins, CO, 80524, (၈၅၅) ၃၂၆-၁၆၆၀ မှ ရယူသည်။ www.verifiedvolunteers.com, စားသုံးသူအစီရင်ခံစာနှင့်/(သို့) စုံစမ်းစစ်ဆေးသော စားသုံးသူအစီရင်ခံစာ ("REPORT") တွင် စေတနာ့ဝန်ထမ်း လုပ်ခြင်းနှင့် ချိတ်ဆက်ရန် သင်နှင့်ပတ်သက်သော နောက်ခံသမိုင်း အချက်အလက်များ ပါရှိသည်။ မှန်ကန်ကြောင်း အတည်ပြုပြီးသော စေတနာ့ဝန်ထမ်းများသည် သင့်စေတနာ့ဝန်ထမ်းကာလ တစ်လျှောက်တွင် နောက်ထပ်ဖော်ပြစရာ (သို့) သဘောတူညီချက် ထပ်မံပေးစရာမလိုဘဲ သင့်အစီရင်ခံစာကို လက်ရှိဖြစ်စေရန် နောက်ထပ် အစီရင်ခံစာများကို ရယူနိုင်သည်။

အစီရင်ခံစာတွင် သင့်အကျင့်စာရိတ္တ၊ ထင်ပေါ်မှု၊ ကိုယ်ပိုင်လက္ခဏာများနှင့် နေထိုင်မှုပုံစံတို့နှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များ ပါဝင်နိုင်သည်။ အစီရင်ခံစာတွင် သက်ဆိုင်ရာ ဖက်ဒရယ်နှင့် ပြည်နယ်ဥပဒေမှ ကန့်သတ်ချက်များနှင့် ဆိုင်သော ခရက်ဒစ်အစီရင်ခံစာများနှင့် ခရက်ဒစ် နောက်ကြောင်းအချက်အလက်၊ ရာဇဝတ်မှုနှင့် အခြားအစိုးရ မှတ်တမ်းများနှင့် သမိုင်းကြောင်း၊ အစိုးရတရားရုံး မှတ်တမ်းများ၊ မော်တော်ယာဉ်နှင့် ယာဉ်မောင်းမှတ်တမ်းများ၊ လူမှုဖူလုံရေး အတည်ပြုချက်နှင့် လိပ်စာသမိုင်းများ ပါဝင်နိုင်သည်။ သို့သော် ကန့်သတ်မထားပါ။ ထိုအချက်အလက်များကို ခရက်ဒစ်ဗျူရီများ၊ အစိုးရအေဂျင်စီများ၊ တရားရုံးမှတ်တမ်းများနှင့် အခြားမှတ်တမ်းများ အပါအဝင် အစိုးရမှတ်တမ်းနှင့် ပုဂ္ဂလိကအရင်းအမြစ်များမှ ရယူနိုင်သည်။

အထက်ဖော်ပြပါများမှလွဲ၍ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုဖြင့် ရရှိသောစားသုံးသူ အစီရင်ခံစာတစ်ခုကို ရရှိပါက ထိုအစီရင်ခံစာ၏ သဘောသဘာဝနှင့် နယ်ပယ်သည် ပုဂ္ဂိုလ်ရေးရည်ညွှန်းချက် အတွက်ဖြစ်လိမ့်မည်။

စေတနာ့ဝန်ထမ်းအဖြစ်လျှောက်ထားသူ၏လက်မှတ် - _____

နေ့စွဲ- _____

စေတနာ့ဝန်ထမ်း နောက်ခံသမိုင်း အစီရင်ခံစာရယူရန် ခွင့်ပြုခြင်း

("COMPANY") မှပေးအပ်သော စေတနာ့ဝန်ထမ်း နောက်ခံသမိုင်း အစီရင်ခံစာနှင့် ပတ်သက်၍ ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်း နောက်ခံသမိုင်း အစီရင်ခံစာရယူရန် ခွင့်ပြုခြင်းကို ဖတ်ရှုပြီးပြီ ဖြစ်ပါသည်။ 113 South College Avenue, Fort Collins, CO, 80524, (၈၅၅) ၃၂၆-၁၆၆၀ တွင်တည်ရှိသော စားသုံးသူအစီရင်ခံစာအေဂျင်စီ www.verifiedvolunteers.com ၏စေတနာ့ဝန်ထမ်း အတည်ပြုစစ်ဆေးခြင်း ကိုပြင်ဆင်ရန် ကျွန်ုပ်နှင့် ပတ်သက်သော နောက်ခံသမိုင်းအစီရင်ခံစာကို ကုမ္ပဏီနှင့် ယင်းနှင့် သက်ဆိုင်ရာ ခန့်အပ်ထားသော ကိုယ်စားလှယ်များက ကုမ္ပဏီအား ကျွန်ုပ်ကို စေတနာ့ဝန်ထမ်းအဖြစ် လက်ခံဆုံးဖြတ်ရာတွင်ကူညီရန် ဤခွင့်ပြုချက်ရရှိသည့် အချိန်မှစ၍ ဥပဒေမှခွင့်ပြုထားသည်အထိ ကျွန်ုပ်၏စေတနာ့ဝန်ထမ်း လုပ်ငန်းတစ်လျှောက်လုံးတွင် အသိပေးနိုင်ကြောင်း အောက်တွင် ကျွန်ုပ်သဘောတူ လက်မှတ်ရေးထိုးပါသည်။ ကြိုတင်မှာကြားထားစရာမလိုဘဲ မည်သည့် ပြည်နယ် (သို့) ဖက်ဒရယ်ဥပဒေ စိုးမိုးရေးအေဂျင်စီ (သို့) တရားရုံး၊ ပညာရေးအဖွဲ့အစည်း၊ မော်တော်ယာဉ် မှတ်တမ်းအေဂျင်စီ၊ ခရက်ဒစ်ဗျူရီ (သို့) အခြားအချက်အလက် ဝန်ဆောင်မှုဗျူရီ (သို့) အချက်အလက် စုဆောင်းနေရာများကို ကျွန်ုပ်နှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များအားလုံးကို စေတနာ့ဝန်ထမ်း အတည်ပြုစစ်ဆေးသူနှင့်/(သို့) ကုမ္ပဏီသို့ပေးရန် နှင့် ထိုအချက်အလက်များအား ကုမ္ပဏီသို့ ပေးအပ်ရန် စေတနာ့ဝန်ထမ်း အတည်ပြုစစ်ဆေးသူကို အခွင့်ပေးပါသည်။ ဤခွင့်ပြုချက်၏ ဖက်စီမိုင်း ("ဖက်စီ")၊ အီလက်ထရောနစ် (သို့) ဓါတ်ပုံမိတ္တူတို့သည် မူရင်းကဲ့သို့ တရားဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်းကို ကျွန်ုပ်သဘောတူပါသည်။

စားသုံးသူ ဘဏ္ဍာရေး ကာကွယ်မှု ဗျူရီ၏ "မျှတသော ခရက်ဒစ်အစီရင်ခံခြင်း အက်ဥပဒေ အောက်ရှိ သင့်အခွင့်အရေးအကျဉ်းချုပ်" မိတ္တူကို လက်ခံရရှိကြောင်းဝန်ခံပါသည်။



(ပုံနှိပ်စာလုံး) _____

စေတနာ့ဝန်ထမ်းအဖြစ်လျှောက်ထားသူ၏လက်မှတ် - _____ နေ့စွဲ-

ရုံးသုံးအတွက်သာ	
ဤစာကိုလက်ခံရရှိသော Denver အစိုးရကျောင်း၏ ကိုယ်စားလှယ်တစ်ယောက် အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ထိုစေတနာ့ဝန်ထမ်း၏ ဓါတ်ပုံအထောက်အထားကို တောင်းဆို၍ မြင်တွေ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သက်သေအနေဖြင့် လက်မှတ်ရေးထိုးပါသည်။	
ရက်စွဲ	လက်မှတ်-
ရက်စွဲ	အမည်ကို ပုံနှိပ်ပါ -

မျှတသော ခရက်ဒစ်အစီရင်ခံခြင်း အက်ဥပဒေ အောက်ရှိသင့် အခွင့်အရေးအကျဉ်းချုပ်

ဖက်ဒရယ် မျှတသော ခရက်ဒစ်အစီရင်ခံခြင်း အက်ဥပဒေ (FCRA) သည် တိကျမှု၊ သာတူညီမျှမှု၊ နှင့် စားသုံးသူအစီရင်ခံသော အေဂျင်စီများ၏ ဖိုင်များတွင် အချက်အလက်များ၏ ကိုယ်ပိုင်မှုကို အားပေးသည်။ ခရက်ဒစ်ဗျူရီများနှင့် အထူးပြုအေဂျင်စီများ အပါအဝင် (ချက်လက်မှတ်ရေးခြင်း သမိုင်းကြောင်းများ၊ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းများ နှင့် ငှားရမ်းခြင်းဆိုင်ရာ သမိုင်းမှတ်တမ်းများကဲ့သို့) စားသုံးသူအစီရင်ခံသော အေဂျင်စီအမျိုးအစား များစွာရှိသည်။ FCRA အောက်ရှိ သင့်အဓိက အခွင့်အရေးအကျဉ်းချုပ်ကို အောက်တွင်ပေးထားပါသည်။ **နောက်ထပ်အခွင့်အရေးများနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များ အပါအဝင် ဝီဘီအိုအိုလီယံ www.consumerfinance.gov/learnmore သို့ဝင်ရောက်ပါ (သို့) အောက်ပါလိပ်စာသို့ စာရေးပါ - Consumer Financial Protection Bureau, 1700 G Street N.W., Washington, D.C. 20552.**

အကယ်၍ သင့်ဖိုင်ထဲတွင်ပါသော အချက်အလက်ကို သင့်ကိုဆန့်ကျင်၍ အသုံးပြုပါက သင့်ကိုအကြောင်းကြားရမည်။ မည်သူမဆို ခရက်ဒစ်အစီရင်ခံစာ (သို့) အခြားစားသုံးသူ အစီရင်ခံစာတစ်မျိုးကို အသုံးပြု၍ သင်ငွေကြေးချေးရန် လျှောက်လွှာ၊ အာမခံ၊ (သို့) အလုပ်အကိုင်အတွက် ငြင်းပယ်ခြင်း - (သို့) သင့်ကိုဆန့်ကျင်သော နောက်ထပ်လုပ်ရပ်ကို ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပါက သင့်ကို ထိုအချက်အလက်ကို ပေးသော အေဂျင်စီ၏ အမည်၊ လိပ်စာနှင့် ဖုန်းနံပါတ်ကို သင့်အားပေးပြီး အကြောင်းကြားရမည်။

သင်၏ဖိုင်တွင် ဘာတွေပါရှိသည်ကို သင်သိခွင့်ရှိသည်။ စားသုံးသူ အစီရင်ခံသော အေဂျင်စီ၏ ဖိုင်များတွင်ပါရှိသော သင်နှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များအားလုံး (သင်၏ "ဖိုင် ဖွင့်လှစ်ခြင်း")ကို သင်တောင်းဆိုရလျှင်နိုင်သည်။ . သင်သည် သင်၏ လူမှုဖူလုံရေးနံပါတ် အပါအဝင် သင့်လျော်သော သက်သေခံ အထောက်အထားကို ပေးအပ်ရန်လိုလိမ့်မည်။ ကိစ္စအတော်များများတွင် ဖွင့်လှစ်ခြင်းသည် အခမဲ့ဖြစ်လိမ့်မည်။ အကယ်၍အောက်ပါအခြေအနေများဖြစ်ပေါ်ပါက သင်သည် ဖိုင်ဖွင့်လှစ်ခြင်းအခမဲ့ကို ရရှိနိုင်သည်။

- သင့်ခရက်ဒစ်အစီရင်ခံစာပါ အချက်အလက်ကြောင့် လူတစ်ယောက်သည် သင့်ကို ဆန့်ကျင်သော လုပ်ရပ်ကိုပြုလုပ်လာခြင်း၊
- သင့်သက်သေခံ အထောက်အထားသည် ခိုးယူခြင်းခံရပြီး သင့်ဖိုင်တွင်လိမ်လည်မှု သတ်ပေးချက်ကို ထားရှိခြင်း၊
- လိမ်လည်မှုကြောင့် သင့်ဖိုင်တွင် မတိကျသော အချက်အလက်များပါရှိနေခြင်း
- သင်သည် အစိုးရအထောက်အပံ့ ရယူနေသူဖြစ်ခြင်း
- သင်ယခုအလုပ်မလုပ်နေသော်လည်း နောက်ရက် ၆၀ အတွင်းအလုပ်လျှောက်ရန် ရည်ရွယ်ထားခြင်းတို့ဖြစ်သည်။

ထပ်မံ၍ တစ်နိုင်ငံလုံးတွင်ရှိသော ခရက်ဒစ်ဗျူရီနှင့် နိုင်ငံအဝှမ်းရှိ အထူးပြုစားသုံးသူ အစီရင်ခံသော အေဂျင်စီများမှ တောင်းဆိုပါလျှင် စားသုံးသူအားလုံးသည် ၁၂ လတိုင်းတွင် အခမဲ့ဖွင့်လှစ်ခြင်းတစ်ခုကိုရရှိသည်။ ထပ်တိုးအချက်အလက်များကို www.consumerfinance.gov/learnmore တွင်ကြည့်ပါ။

သင့်တွင် ခရက်ဒစ်အမှတ်တစ်ခုကို တောင်းဆိုရန် အခွင့်အရေးရှိသည်။ ခရက်ဒစ်အမှတ်များသည် ခရက်ဒစ်ဗျူရီများ၏ အချက်အလက်ပေါ်တွင် အခြေခံသော သင့်ခရက်ဒစ်တန်ဖိုး၏ နံပါတ်အကျဉ်းချုပ်များဖြစ်သည်။ ခရက်ဒစ်အမှတ်ကို လူနေအိမ်ခြေ ချေးငွေများ တွင်အသုံးပြုသောအမှတ်များ (သို့) ဖြန့်ဝေအမှတ်များကို ဖန်တီးသော စားသုံးသူ အစီရင်ခံသော အေဂျင်စီများမှ တောင်းဆိုနိုင်သည်။ သို့သော်ထိုအတွက် သင်အကြောင်းငွေ ပေးရလိမ့်မည်။ အချို့ပေါင်နှံငွေကြေး လွှဲပြောင်းမှုများတွင် သင်သည်ခရက်ဒစ်အမှတ် အချက်အလက်ကို ပေါင်နှံငွေကြေးချေးသူမှ အခမဲ့ရရှိနိုင်သည်။

မပြည့်စုံသော (သို့) မတိကျသော အချက်အလက်များအတွက် သင့်တွင်ငြင်းခုံရန် အခွင့်အရေးရှိသည်။ အကယ်၍သင်သည် သင့်ဖိုင်တွင် မပြည့်စုံသော (သို့) မတိကျသော အချက်အလက်များကို တွေ့ရှိပါက စားသုံးသူ အစီရင်ခံသော အေဂျင်စီများကို အကြောင်းကြားပြီး အေဂျင်စီသည် သင့်ငြင်းဆိုမှု မဟုတ်မှန်သည်မှလွဲ၍ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုကိုပြုရမည်။ ငြင်းဆိုမှုလုပ်ငန်းစဉ်များ၏ ရှင်းလင်းချက်ကို www.consumerfinance.gov/learnmore တွင်ကြည့်ပါ။

စားသုံးသူ အစီရင်ခံသော အေဂျင်စီများသည် အချက်အလက်ကို ပြင်ဆင်ရမည် (သို့) မတိကျသော၊ မပြည့်စုံသော (သို့) အတည်ပြုစစ်ဆေးခြင်းမလုပ်နိုင်သော အချက်အလက်ကို ပယ်ဖျက်ရမည်။ မတိကျသော၊ မပြည့်စုံသော (သို့) အတည်ပြုစစ်ဆေးခြင်းမလုပ်နိုင်သော အချက်အလက်ကို ရက် ၃၀ အတွင်းပယ်ဖျက်ရမည် (သို့) ပြင်ဆင်ရမည်။ သို့ရာတွင် စားသုံးသူ အစီရင်ခံသော အေဂျင်စီသည် တိကျကြောင်း အတည်ပြုစစ်ဆေးထားသော အချက်အလက်ကို ဆက်လက်၍အစီရင်ခံနိုင်သည်။

စားသုံးသူ အစီရင်ခံသော အေဂျင်စီသည် ခေတ်နောက်ကျသောအကျိုးမဲ့သည့် အချက်အလက်ကို အစီရင်ခံမခံနိုင်ပါ။ ကိစ္စအတော်များများတွင် စားသုံးသူ အစီရင်ခံသော အေဂျင်စီသည် ခုနှစ်နှစ်ထက်ကျော်လွန်သော အကျိုးမဲ့သည့် အချက်အလက်၊ (သို့) ၁၀ နှစ်ထက်ကျော်လွန်သော ခြွတ်ခြွဲမှုများကို အစီရင်ခံမခံနိုင်ပါ။



အချက်အလက်ကို ခိုင်လုံသောလိုအပ်ချက်ရှိသည့် သူများကိုသာ ပေးအပ်နိုင်သည် -- ပုံမှန်အားဖြင့် ငွေချေးသူ၊ အာမခံသူ၊ အလုပ်ရှင်၊ အိမ်ပိုင်ရှင်၊ (သို့) အခြားစီးပွားရေးလုပ်ငန်းသို့ လျှောက်ထားခြင်းတို့ဖြစ်သည်။ FCRA သည် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုရန် ခိုင်လုံသောလိုအပ်ချက်ရှိသည့် သူများကို သတ်မှတ်ပေးသည်။

အလုပ်ရှင်များကို အစီရင်ခံစာ ပေးအပ်နိုင်ရန် သင်သည် သင်၏ သဘောတူညီချက်ကိုပေးရမည်။ စားသုံးသူ အစီရင်ခံစာ အေဂျင်စီသည် သင်နှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်ကို သင့်အလုပ်ရှင်၊ (သို့) ဖြစ်နိုင်သောအလုပ်ရှင်ထံသို့ ထိုသို့ပေးအပ်ရန် သင်၏စာဖြင့်ရေးသားသော သဘောတူညီချက်မပါဘဲ မပေးအပ်နိုင်ပါ။

စာဖြင့်ရေးသားသော သဘောတူညီချက်သည် ထရပ်ကားဖြင့်ကုန်စည် ပို့ဆောင်သောလုပ်ငန်းတွင် ယေဘုယျအားဖြင့် မလိုအပ်ပါ။

ပိုမိုသိလိုပါက www.consumerfinance.gov/learnmore သို့ဝင်ရောက်ပါ။

သင်၏ခရက်ဒစ် အစီရင်ခံစာရှိ အချက်အလက်ကို အခြေခံ၍ သင်ရရှိသော ခရက်ဒစ်နှင့် အာမခံ၏ "ကြိုတင်စိစစ်ထားသော" ပေးကမ်းမှုကို သင်သည် ကန့်သတ်နိုင်သည်။ ခရက်ဒစ်နှင့် အာမခံအတွက် မလိုလားအပ်သော "ကြိုတင်စိစစ်ထားသော" ပေးကမ်းမှုသည် အကယ်၍သင်က သင့်အမည်နှင့် လိပ်စာတို့ကို ထိုပေးကမ်းမှုများ အခြေခံသော စာရင်းမှပယ်ဖျက်ရန် သင်၏ဆိုင်ခိုင်သည့် အခွင့်အလမ်းပေးပို့ပေးပါမည်။ သင်သည် နိုင်ငံတစ်ဝှမ်းခရက်ဒစ်ဗျူရှီများကို ၁ ၈၈၈ ၅၀၀၀၀၀ (၁ ၈၈၈ ၅၆၇ ၆၆၈၈) တွင်မရွေးချယ်ရန် ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

ချိုးဖောက်သူများထံမှ နစ်နာဆုံးရှုံးမှုများအတွက် တောင်းဆိုနိုင်သည်။ အကယ်၍ စားသုံးသူ အစီရင်ခံစာ အေဂျင်စီ (သို့) အချို့ကိစ္စများတွင် စားသုံးသူအစီရင်ခံစာများ အသုံးပြုသူ (သို့) စားသုံးသူ အစီရင်ခံစာ အေဂျင်စီသို့ အချက်အလက် ပေးအပ်သူသည် FCRA ကိုချိုးဖောက်ပါက သင်သည် ပြည်နယ် (သို့) ဖက်ဒရယ်တရားရုံးတွင် တရားစွဲဆိုနိုင်သည်။

သက်သေခံအထောက်အထား ခိုးယူခြင်းခံရသူ နှင့် စစ်တပ်တွင် အချိန်ပြည့် တာဝန်ထမ်းဆောင်သူများသည် ထပ်မံ အခွင့်အရေးများကို ရရှိသည်။ ပိုမိုသိလိုပါက www.consumerfinance.gov/learnmore သို့ဝင်ရောက်ပါ။

ပြည်နယ်များသည် FCRA ကိုမဖြစ်မနေ လုပ်ဆောင်စေပြီး ပြည်နယ်များစွာတို့တွင် သူတို့ကိုယ်ပိုင် စားသုံးသူ အစီရင်ခံစာ ဥပဒေများရှိကြသည်။ အချို့ကိစ္စများတွင် ပြည်နယ်ဥပဒေအရ သင့်တွင်ပိုမိုသော အခွင့်အရေးများရှိသည်။ ပိုမိုသိလိုပါက သင်၏စားသုံးသူ ကာကွယ်ရေး အေဂျင်စီ (သို့) သင်၏ပြည်နယ်ရှေ့နေချုပ်သို့ ဆက်သွယ်ပါ။ သင်၏ ဖက်ဒရယ် အခွင့်အရေးများနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုမိုသိလိုပါက ဆက်သွယ်ရန် -

အောက်ပါတို့နှင့် ပတ်သက်သောမေးခွန်းနှင့် ကိစ္စများအတွက် -	ဆက်သွယ်ပါ -
၁။ က။ စုစုပေါင်းပိုင်ဆိုင်မှု ဧရိယာ ၁၀ ဘီလီယံကျော်သော ဘဏ်များ၊ ငွေစုအသင်းအဖွဲ့များ၊ ခရက်ဒစ်သမဂ္ဂများနှင့် ယင်းတို့နှင့် ချိတ်ဆက်ထားသော အုပ်စုများ။	က။ Bureau of Consumer Financial Protection □ 1700 G Street NW □ Washington, DC 20552
ခ။ ထိုချိတ်ဆက်ထားသော ဘဏ်များ၊ ငွေစုအသင်းအဖွဲ့များ၊ ခရက်ဒစ်သမဂ္ဂများ မဟုတ်သည့် အုပ်စုများသည် ဗျူရှီအပြင် စာရင်းပါရှိရမည်။	ခ။ Federal Trade Commission: - Consumer Response Center - FCRA Washington, DC 20580 □ (၈၇၇) ၃၈၂-၄၃၅၇
၂။ အထက်ပါ အမှတ် ၁ တွင်မပါရှိသော အတိုင်းအတာအထိ -	
က။ အမျိုးသားဘဏ်များ၊ ဖက်ဒရယ် ငွေစုအသင်းအဖွဲ့များ နှင့် နိုင်ငံခြားဘဏ်များ၏ ဖက်ဒရယ်အဖွဲ့များနှင့် ဖက်ဒရယ် အေဂျင်စီများ	က။ Office of the Comptroller of the Currency, Customer Assistance Group □ 1301 McKinney Street, Suite 3450, Houston, TX 77010-9050
ခ။ ပြည်နယ်အသင်းဝင်ဘဏ်များ၊ နိုင်ငံခြားဘဏ်များ၏ ဖက်ဒရယ်အဖွဲ့များနှင့် ဖက်ဒရယ် အေဂျင်စီများ (ဖက်ဒရယ်အဖွဲ့များ၊ ဖက်ဒရယ်အေဂျင်စီများ နှင့် နိုင်ငံခြားဘဏ်များက အာမခံထားသော ပြည်နယ်အဖွဲ့များအပြင်)၊ နိုင်ငံခြားဘဏ်များပိုင်ဆိုင်သော (သို့) ထိန်းချုပ်သော စီးပွားဖြစ်ငွေချေး ကုမ္ပဏီများနှင့် ဖက်ဒရယ်	ခ။ Federal Reserve Consumer Help Center □ PO Box 1200 □ Minneapolis, MN 55480

ထိန်းသိမ်းရေး အက်ဥပဒေအပိုင်း ၂၅ (သို့) ၂၅က အရလည်ပတ်သော အဖွဲ့အစည်းများ။	
၈။ အသင်းဝင်မဟုတ်သော အာမခံဘဏ်များ၊ နိုင်ငံခြားဘဏ်များ၏ အာမခံပြည်နယ်အဖွဲ့များ နှင့် အာမခံပြည်နယ် ငွေစုအသင်းအဖွဲ့များ	၈။ FDIC Consumer Response Center, 1100 Walnut Street, Box #11, Kansas City, MO 64106
၉။ Federal Credit Unions	၉။ National Credit Union Administration Office of Consumer Protection (OCP) □ Division of Consumer Compliance and Outreach (DCCO), 1775 Duke Street, Alexandria, VA 22314
၁၀။ လေကြောင်းသယ်ယူပို့ဆောင်မှုများ	အသင်းအဖွဲ့များ General Counsel for Aviation Enforcement & Proceedings, Aviation Consumer Protection Division □ Department of Transportation, 1200 New Jersey Avenue SE, Washington, DC 20590
၁၁။ ကြေးရှင်သည် Surface Transportation ဘုတ်အဖွဲ့နှင့် သက်ဆိုင်သည်	Office of Proceedings, Surface Transportation Board, Department of Transportation ၃၉၅ E Street, SW, Washington, DC 20423
၁၂။ ကြေးရှင်သည် Packers and Stockyards အက်ဥပဒေနှင့် သက်ဆိုင်သည်	အနီးဆုံး Packers and Stockyards စီမံခန့်ခွဲမှု ဧရိယာကြီးကြပ်ရေးမှူး
၁၃။ စီပွားရေးရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု လုပ်ငန်းငယ် ကုမ္ပဏီများ	Associate Deputy Administrator for Capital Access, United States Small Business Administration □ 409 Third Street, SW, 8th Floor, Washington, DC 20416
၁၄။ ဥစ္စာများနှင့် ဝယ်ရောင်းများ	Securities and Exchange Commission, 100 F St NE, Washington, DC 20549
၁၅။ Federal Land ဘဏ်များ၊ Federal Land ဘဏ်အသင်းအဖွဲ့များ၊ Federal Intermediate Credit ဘဏ်များ နှင့် Production Credit အသင်းအဖွဲ့များ	Farm Credit Administration, 1501 Farm Credit Drive, McLean, VA 22102-5090
၁၆။ လက်လီရောင်းချသူများ၊ ဘဏ္ဍာရေးကုမ္ပဏီများ၊ နှင့် အထက်တွင်မပါရှိသော အခြားကြေးရှင်များအားလုံး	ကြေးရှင်လုပ်ငန်းလုပ်သည့် ဒေသအတွက် FTC ဒေသရုံးခန်း (သို့) Federal Trade Commission: Consumer Response Center – FCRA, Washington, DC 20580 (၈၇၇) ၃၈၂-၄၃၅၇

စားသုံးသူများသည် လုံခြုံရေးအေးခဲမှုကို ရယူရန်အခွင့်အရေးရှိသည်

သင်သည် သင်၏ခရက်ဒစ် အစီရင်ခံစာတွင် "လုံခြုံရေးအေးခဲမှု" တစ်ခုကိုထားနိုင်ခွင့်ရှိသည်။ ယင်းသည် စားသုံးသူအစီရင်ခံစာ အေဂျင်စီမှ သင်၏အမြန်ခွင့်ပြုချက်မပါဘဲ သင့်ခရက်ဒစ်အစီရင်ခံစာပါ အချက်အလက်များအား ထုတ်ပြန်ခြင်းကို တားမြစ်လိမ့်မည်။ လုံခြုံရေးအေးခဲမှုကို သင်၏သဘောတူညီချက် မပါဘဲ အကြွေးဝယ်ခြင်း၊ ချေးငွေများ၊ နှင့် သင့်အမည်နှင့် အတည်ပြုခြင်းများမှ ကာကွယ်ရန် ဖန်တီးထားသည်။ သို့ရာတွင် သင်၏ခရက်ဒစ် အစီရင်ခံစာရှိ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာနှင့် ဘဏ္ဍာရေးအချက်အလက်များအား ဝင်ရောက်ခြင်းကို ထိန်းချုပ်ရန်အသုံးပြုသည့် လုံခြုံရေးအေးခဲမှုသည် နောက်ဆက်တွဲတောင်းဆိုသည့် (သို့) အသစ်လျှောက်ထားမည့် ငွေချေးခြင်း၊ အကြွေးဝယ်ခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ (သို့) အကြွေးဝယ်ခြင်းကို သက်တမ်းတိုးကိစ္စများကို အချိန်မီအတည်ပြုခြင်းကို နှောင့်နှေးခြင်း၊ နောက်ယှက်ခြင်း (သို့) တားမြစ်စေခြင်းတို့ဖြစ်နိုင်ကြောင်း သင်သိရှိထားပါ။ လုံခြုံရေးအေးခဲမှုအပြင် အခြားရွေးချယ်စရာအနေနှင့် သင်သည် သင်၏ခရက်ဒစ်ဖိုင်တွင် ကနဦး (သို့) တိုးချဲ့လိမ့်ညာမှုသတိပေးချက်ကို အခမဲ့ ထားနိုင်ခွင့်ရှိသည်။ ကနဦး လိမ့်ညာမှုသတိပေးချက်သည် စားသုံးသူ၏ ခရက်ဒစ်ဖိုင်တွင်ထားရှိသော ၁ နှစ်အတွက် သတိပေးချက်ဖြစ်သည်။ စားသုံးသူ၏ ခရက်ဒစ်ဖိုင်တွင် ကနဦး လိမ့်ညာမှုသတိပေးချက်တွေ့မြင်ပါက ခရက်ဒစ်အသစ်မတိုးချဲ့မီ စားသုံးသူ၏ သက်သေခံအထောက်အထားကို မှန်ကန်ကြောင်းအတည်ပြုရန် အဆင့်များလိုအပ်သည်။ အကယ်၍သင်သည် သက်သေခံအထောက်အထား ခိုးယူခြင်းခံရယူဖြစ်ပါက သင်သည် ၇ နှစ်ကြာရှည်သော လိမ့်ညာမှုသတိပေးချက် တစ်ခုကို ထားနိုင်သဖြင့်ဖြစ်သည်။ သင်သည်လက်ရှိအကောင့်တစ်ခုရှိပြီး သင့်ခရက်ဒစ် အစီရင်ခံစာရှိ အချက်အလက်ကို ထိုအကောင့်ပြန်လည်သုံးသပ်ရန် (သို့) စုဆောင်းရန်အတွက် တောင်းဆိုပါက သင့်အတွက် (သို့) ထိုအဖွဲ့အစည်းအတွက် ကိုယ်စားပြုသည့် ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ယောက် (သို့) အဖွဲ့အစည်းတစ်ခု (သို့) ယင်းနှင့်ချိတ်ဆက်ထားသော အုပ်စုများအတွက် လုံခြုံရေးအေးခဲမှုကို အသုံးမပြုနိုင်ပါ။ အကောင့်ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းတွင် အကောင့်ထိန်းသိမ်းခြင်း၊ စောင့်ကြည့်ခြင်း၊ ခရက်ဒစ်လိုင်စီတိုးမြှင့်ခြင်း၊ အကောင့်အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း၊ တိုးမြှင့်ခြင်းများနှင့် ဆက်စပ်သောလုပ်ငန်းရပ်များပါဝင်သည်။